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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát        
 

 

Rada města 

 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o probíhajícím jednání se zástupci společnosti 

Lázeňský resort Bratrouchov o spoluúčasti při opravách povrchu místních komunikací 

v Bratrouchově, které byly poškozeny v průběhu výstavby areálu společnosti. Město má 

v této souvislosti k dispozici nabídku firmy Reacom Třebíč na provedení výspravy povrchu 

komunikace technologií Pachmatic a Slarisil (asfaltový nátěr za studena – viz realizace na 

Končinách, ve Vojtěšicích a na Blansku v minulých letech). 

- Vzala na vědomí informaci starosty města o jednání představenstva ČOV, a.s. Jablonec 

nad Jizerou dne 11.5.2012, jemuž byl jakožto člen představenstva, přítomen. 

Představenstvo ČOV, a.s. jednalo a hlasovalo o vydání souhlasu či nesouhlasu městu 

Jablonec nad Jizerou s umístěním odtoku z nové ČOV na pozemku č. 587/1 (v rámci akce 

"ČOV Jablonec nad Jizerou"). Rozhodlo, že souhlas městu dán nebude. Dále projednalo 

hrozbu přerušení čištění z důvodu odpojení společnosti od elektrické energie společností 

ČEZ (ta zaslala společnosti ČOV varovný dopis z důvodu opakovaného neuhrazení faktur za el. 

Energii). Předseda představenstva Ing. Horák předložil návrh Dohody o úpravě 

vzájemných práv a povinností vlastníků provozně souvisejících kanalizací mezi ČOV, a.s. a  

městem Jablonec nad Jizerou. Dále sdělil, že společnost je účastna ve dvou soudních 

sporech, a sice: 

. V březnu 2012 podala Okresnímu soudu v Semilech žalobu na město Jablonec nad  

  Jizerou o zaplacení částky 9.520.967,45 Kč s příslušenstvím (jde o společností vedený  

  nedoplatek za poskytované služby v letech 2008 - 2011). 

. Společnost dále sama čelí soudnímu sporu se státním fondem životního prostředí České  

  republiky o zaplacení částky 7.342.470,01 Kč (starý dluh z období těsně po výstavbě ČOV,  

  jde o včasné neuhrazení půjčky od SFŽP). 

. Ing. Horák dále přítomné informoval o tom, že žádost podaná Ministerstvu zemědělství  

  ČR o vydání rozhodnutí o nařízení vzájemných práv a povinností vlastníků částí  

  kanalizace (mezi městem a ČOV) nebyla ministerstvem doposud vyřízena. Z toho důvodu   

  se společnost dopisem obrátila přímo na ministra zemědělství pana Petra Bendla. 

. Valná hromada akcionářů ČOV, a.s. bude svolána v červnu 2012. 

- Projednala návrh starosty města týkající se dalšího postupu v případě, že město neobdrží 

souhlas ke vstupu na pozemky Hybler-Textil s.r.o. a ČOV, a.s. za účelem napojení přítoku 

splaškových vod na novou ČOV a odtoku vyčištěných vod z nové ČOV. 

* Usnesení: Rada souhlasí s projednaným návrhem, aby v takovém případě byl vtok do nové 

ČOV i výtok z ní řešen pouze na pozemcích města bez zapojení pozemků vlastněných 

firmami ČOV, a.s. Jablonec nad Jizerou a Hybler-Textil s.r.o. Semily. 

- Vzala na vědomí usnesení Okresního soudu v Semilech o exekuci na majetek povinného 

Davida Třísky ve prospěch a k uspokojení pohledávky oprávněného – města Jablonec nad 

Jizerou (dluh na nájemném z bytu). 

- Projednala žádost firmy ČEZ Distribuce, a.s. Děčín o uzavření smlouvy o zřízení věcného 

břemene a smlouvy o právu provést stavbu na pozemcích ve vlastnictví města na akci 

„Jablonec nad Jizerou, Horní Dušnice – vNN pro čp.24“. 

* Usnesení: Rada s oběma předloženými smlouvami souhlasí a pověřuje starostu města jejich 

podpisem. 

- Seznámila se s prvním („nastřeleným“) návrhem prostorového rozmístění staveb RD 

v lokalitě Tříčsko, platným územním plánem města určené k zástavbě rodinnými domy. 

MěÚ ve spolupráci s Ing.arch. Drahozalem připraví zadání a vyzve vybrané projektanty 

k předložení nabídek na zpracování dokumentace. 
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- Posoudila nabídky na dodávku a montáž nové vyspecifikované hliníkové střešní krytiny na 

obslužném objektu u koupaliště v Pilišťatech. Nabídku na výzvu města poskytly: 

 Stavební firma Janda s.r.o. Jablonec nad Jizerou    88.256,- Kč + DPH 

 Živnostníci Jindřišek, Thér, Veselouš         67.000,- 

 Živnostník R.Rusnák              59.713,- 

* Usnesení: Rada vyhodnotila jako nejvýhodnější nabídku pana R.Rusnáka, zakázka bude 

zadána tomuto dodavateli. 

- Vzala na vědomí reakce sousedních obcí na nedávnou žádost starosty Ing.Kubáta o jejich 

příspěvek městu Jablonec nad Jizerou na úhradu neinvestičních nákladů provozu Základní 

umělecké školy, když tuto školu v hojné míře navštěvují i děti trvale bydlící v oslovených 

sousedních obcích a zmiňované neinvestiční náklady (po odečtení školného) v roce 2011 

představovaly 450.965 Kč. Rada města Harrachova (18 žáků) sdělila, že by ráda příspěvek 

poskytla, ale v současné finanční situaci, ve které se město Harrachov nachází, příspěvek 

poskytnout nemůže. Obec Poniklá (41 žáků) schválila poskytnutí symbolického příspěvku 

ve výši 15.000,- Kč s omluvou, že v této chvíli není možné poskytnout z rozpočtu obce vyšší 

částku a dále zdarma poskytuje naší škole prostory v případech, kdy naši učitelé dojíždějí 

za žáky do Poniklé. Obec Paseky nad Jizerou (10 žáků) se rozhodla přispět na provoz naší 

školy částkou 15.000,- Kč. Rada Města Rokytnice nad Jizerou (46 žáků) se rozhodla 

příspěvek na naši školu neposkytnout, ale zareagovala nabídkou dětem z Jablonce nad 

Jizerou – více využívat možnost volnočasového vyžití a aktivit organizovaných tamním 

Domem dětí a mládeže „Pod střechou“ (v roce 2011 sem dojíždělo 19 dětí z JBC). 

Zastupitelstvo Města Vysoké nad Jizerou (53 žáků) se usneslo požadovaný příspěvek na 

naši školu neposkytnout. 

* Usnesení: Rada vyslovuje poděkování všem sousedním obcím a jejich zastupitelům, které 

se rozhodly jakkoli podpořit ZUŠ v Jablonci nad Jizerou a napomoci tak k udržení 

nabídky základního uměleckého vzdělání a volnočasového vyžití dětem v našem regionu. 

- Vzala na vědomí oznámení Krajského úřadu Libereckého kraje o schválení naší žádosti o 

účelovou finanční dotaci z Fondu požární ochrany LK pro místní výjezdovou jednotku 

SDH. Dotace byla schválena ve výši 79.850,- Kč a je určena na doplnění a obnovu výzbroje 

a výstroje jednotky. 

- Projednala návrh nového provozního řádu domu zvláštního určení (DZU) čp. 805 

v Jablonci nad Jizerou, který stanovuje jeho poslání, upravuje podmínky přijetí žadatelů 

do DZU a zásady pokojného soužití v domě. 

* Usnesení: Rada předložený návrh provozního řádu DZU schvaluje. 

- Projednala návrh místostarosty města pana Václava Hájka, aby město využilo nabídky 

Úřadu práce a zavedlo pracovní pozici zaměstnance vykonávajícího dozor a organizování 

veřejně prospěšné práce nezaměstnaným osobám evidovaným Úřadem práce. Místo je 

státem dotováno částkou 15.000,- Kč/měs. 

* Usnesení: Rada s tímto návrhem souhlasí. 

- Projednala zápis ze zasedání komise bytové a správy majetku města ze dne 2.5.2012.  

Komise radě doporučuje následující postup: 

 . Vzít zpět souhlas s výměnou bytu daný paní Mileně Staré t.č. bytem Hradsko 190, když se  

  jmenovaná rozhodla uděleného souhlasu nevyužít a zůstat ve svém současném bytě. 

. Vzít na vědomí dopis paní Lenky Kučerové, kterým urguje a doplňuje svou již evidovanou  

  žádost o byt a uvádí, že její rodině byla dána výpověď ze stávajícího bytu (v soukromí).  

  Manželům Kučerovým se též v nedávné době narodila dcera Petra. 

  . Žádosti paní Ilony Hrubé o přidělení konkrétního městského bytu po paní Rozsypalové 

  v čp. 474 nevyhovět. O tomto bytě nelze jednat. Byt není uvolněn, je doposud řádně pronajat  

  paní Rozsypalové a touto nájemnicí též obýván. 

 . Volný byt na Hradsku 2+1 v čp. 190 nabídnout evidované žadatelce paní Marii Beránkové. 

 . Volný byt na Hradsku 2+1 v čp. 185 nabídnout evidované žadatelce paní Aleně Novotné  

   z Dolní Dušnice.  

* Usnesení: Rada s návrhy komise bytové a správy majetku města bez výhrad souhlasí. 
 

Úplnost a správnost potvrzují: Ing.Miroslav Kubát, v.r.   

            Václav Hájek, v.r.  


